
Protokół Nr 27/2008
z obrad   sesji Rady Gminy w Miłkowicach 
z dnia 29 lipca   2008 r.

                     Obrady  dwudziestej siódmej    sesji Rady Gminy w Miłkowicach 
odbyły się dnia 29 lipca    2008 r.  w sali tut. Urzędu Gminy w Miłkowicach. 
Obrady  o  godz.  11,00  otworzył  i  prowadził   Przewodniczący  Rady  Gminy 
Tadeusz Gładysz  .
                      Zgodnie z listą obecności w obradach  dwudziestej siódmej  sesji 
uczestniczyło 10  radnych na ustawowy skład 16 radnych. Należy stwierdzić że, 
dwudziestej siódma   sesja Rady Gminy w Miłkowicach w dniu 29 lipca 
2008  r. jest władna do podejmowania uchwał i wniosków.

 W obradach uczestniczyli :
1. Waldemar Kwaśny – Wójt Gminy 
2. Wanda Cabanek – Majchrzyk – Sekretarz Gminy,
3. Jarosław Humenny – Starosta Powiatu
4. Ryszard Kaczyński – Dyrektor GZGK,
5. Marzanna Grzybowska – Mitura – Dyrektor GOPS
6. Przemysław Kozioł – Komisariat Policji Chojnów
7. Ryszard Rygiel – Komisariat Policji Chojnów
8. Czesław Kapłun – Sekcja PZW Legnica
9. Maciej Dzięgielewski – Dyrektor ZDP Legnica
oraz sołtysi wsi Gminy Miłkowice 

Listy obecności stanowią załącznik do protokółu z obrad sesji.

Porządek obrad:

1. Interpelacje radnych.
2.Informacja Wójta Gminy z zadań bieżących.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:
- zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w WPI Gminy Miłkowice ,
- zmiany w budżecie Gminy Miłkowice na rok 2008,
- zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Rzeszotary ,
- trybu rozliczenia dotacji z budżetu gminy Miłkowice  dla przedszkoli 
niepublicznych,
-zasad udzielania i rozmiaru  zniżek godzin dla  nauczycieli , którym 
powierzono stanowisko kierownicze w szkołach publicznych Gminy Miłkowice 



- określenie  tygodniowego  obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy  obowiązki  określone  dla stanowiska  o 
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin,
- powołanie Komisji Rady Gminy ds. odznaczeń,
- zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków obowiązujących na terenie gminy Miłkowice ,
- przyjęcia dotacji z WFOŚ i GW we Wrocławiu  z przeznaczeniem  na zadanie 
pn:  „ Działania edukacyjne wspierające wdrożenie systemu selektywnej zbiórki 
odpadów na terenie gminy  Miłkowice ,
- zwolnienia z obowiązku zawarcia umowy dzierżawy w drodze przetargowej
4. Odpowiedzi na interpelacje  radnych.
5. Sprawy różne.

Poddano pod głosowanie porządek obrad sesji na dzień 29 lipca 2008 r:
- za  – 10 radnych
- wstrzymało się – 0 radnych
- przeciw – 0 radnych

Porządek dwudziestej siódmej    sesji Rady Gminy w Miłkowicach na dzień  
29 lipca    2008 r. został przyjęty do realizacji jednogłośnie.

P u n k t 1:
                  Interpelacje radnych

- radny Tadeusz Matyszczak :
     a) czy firma handlująca drzewem opałowym Pana Piotra Wojtczaka
        ( Siedliska) posiada zezwolenie na ta działalność,
     b) proszę o wystąpienie do PKP – sekcja drogowa o poprawę częstotliwości 
         otwierania  i zamykania przejazdu kolejowego przy dworcu w 
         Miłkowicach,

- Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Gładysz :
      a) zamontowanie monitoringu w Miłkowicach,
      b) dokończenie czyszczenia rowu za urzędem gminy Miłkowice ,
      c) przygotowanie mieszkania dla policjanta,
      d) zamontowanie  zwalniacza na ulicy Proletariackiej,
      e) ogrodzenie i utrzymanie czystości na placu targowym w Miłkowicach,

- radny Sławomir Skoczek :
       a) remont dróg gminnych w Goślinowie,
       b) wykaszanie poboczy przy drodze powiatowej z Gniewomirowice do
           Goślinowa,



       c) mieszkańcy wsi Gniewomirowice i Goślinów w sprawie zamontowania 
           stałego fotoradaru na drodze krajowej Legnica – Chojnów we wsi 
           Gniewomirowice ( skrzyżowanie ),
       d) remont drogi we wsi Goślinów ująć do wykazu remontów dróg,
Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Chojnowie złożył wyjaśnienia , że 
przez ok. ½ godziny stoi ruchomy radar  we wsi Gniewomirowice , który 
wykonuje zdjęcia ok.100 sztuk. Zdjęcia otrzymujemy i podejmujemy czynności. 
W sprawie postawienia stałego radaru podejmie rozmowy  z Komenda Policji w 
Legnicy i o ustaleniach powiadomi tut. władze gminy.

- radny Władysław Nawrocki – brak jest jakich kolwiek wiadomości  na temat 
stałego Komisariatu Policji w Miłkowicach ze stała obsada , a który jest 
otwierany sporadycznie – co się robi w tym kierunku żeby istniał komisariat 
policji w Miłkowicach ze stała obsadą niezbędnych ludzi.

- radny Piotr Krawczyk:
         a) sprawa nieprzyjemnego zapachu od strony firmy EKO-GAS  p. E. 
           Gieruszczak i Wagonówki należącej do PKP Wrocław we wsi 
           Miłkowice. Zapach jest podobny do ulatniającego się gazu propan – 
           butan. 
           Jest wyczuwalny w piątki po godzinie 16,00 , w sobotę i niedziele po
           godzinie 14,00. Podobne zatrucia  były już w latach poprzednich co 
           zakończyło się zawieszeniem działalności przez firmę – proszę o 
           interwencje i ustalenie kto powoduje zatrucia powietrza ,
        b)  stan techniczny placu targowego w Miłkowicach  jak widać na dzień 
             dzisiejszy jest bardzo zły, ubytki betonu w placu, brak ogrodzenia 
             ogólny bałagan a jest to prawie centrum naszej wsi i siedziby gminy.

- radny Dawid Stachura :
         a) ponownie zwracam się z prośba o ustawienie znaków zakazu  
             parkowania  koło posesji Państwa Trojnackich oraz koło „Pompiarza” w 
             Jezierzanach,
          b) ponownie zwracam się z prośba  o wystosowanie pisma ( prośby) do 
              AZWRSRP w Legnicy dot. przyjęcia działki nr 307.119 obręb
              geodezyjny Jakuszów oraz działki tzw. „parku” z przeznaczeniem na 
              cele rekreacyjne,
          c) remont świetlicy w Jezierzanach,
          d) brak w otrzymanym wykazie remontów dróg w Jezierzanach,

- radny Adam Wiewiórka :
         a) sprawa wałęsających się bezdomnych psów we wsi Gniewomirowice ,
         b) sprawa zarośniętego krzakami zakrętu drogi we wsi Gniewomirowice ,



- radny Leszek Kibler :
         a) sprawa ścięcia poboczy dróg powiatowych,
          b) kiedy zostaną wyczyszczone studzienki burzowe
         c)  złe wyprofilowanie mostu na rzece  Czarna Woda w Rzeszotarach  
              należy usunąć garby na tym moście

P u n k t 2:
                   Informacja Wójta Gminy z zadań bieżących.

Wójt Gminy Miłkowice przedstawił informacje z realizacji zadań bieżących:
- dożynki gminne we wsi Rzeszotary dnia 31.08.2008 r.
- przyjęto do realizacji miejscowy plan zagospodarowania wsi Ulesie – Lipce 
i Gniewomirowice – Goślinów,
- trwają prace budowy przykanalików  dla miejscowości Rzeszotary – 
Dobrzejów , jest opracowana dokumentacja  techniczna , kosztorys 
wykonania – zostanie wyłoniony wykonawca (sprawa przyłącza posesji p. 
Karaska),
- brak dokumentacji na modernizacje byłej stołówki na pomieszczenia 
biblioteki,
- sprawa budowy boiska sportowego we wsi Ulesie ,
- sprawa  budowy wodociągu w Lipcach – opracowano dokumentacje 
techniczna , złożono wniosek na środki unijne,
- rozbudowa  wodociągu w Kochlicach do nowowybudowanych domków ,
- remont ulic Rzeszotary – Dobrzejów  - jest dokumentacja , 
pozwolenie ,ogłoszono przetarg na wykonanie ,
- budowa kanalizacji we  wsi Goślinów i Gniewomirowice – jest opracowana 
dokumentacja ,
- budowa chodnika w Miłkowicach w kierunku dworca PKP – jest 
opracowana dokumentacja ,
- budowa ośrodka zdrowia w Miłkowicach – wyłoniono wykonawcę i dnia 1 
sierpnia br . zostanie podpisana umowa ,
- sprawa budowy kompleksów boisk sportowych na gminie Miłkowice – 
unieważniono przetarg , gdyż przystąpiła tylko jedna firma z oferta a cena 
znacznie przewyższała  kwotę która mogliśmy wprowadzić . Całość zadania 
I etap – 1.300 tys. zł a środki gminy 900 tys. zł.,
- remont dachu na obiekcie szkoły podstawowej w Miłkowicach i Sali 
gimnastycznej – przystąpiono do ogłoszenia nowego przetargu,
- sprawa remontu drogi powiatowej w miejscowości Siedliska  - przystąpiono 
do realizacji zadania i podpisano porozumienie,
- trwa remont świetlicy wiejskie w Miłkowicach,
- w obiekcie remizy OSP w Miłkowicach poszerzono bramę wyjazdową,



- wykonano remont częściowy obiektu urzędu gminy.

P u n k t 3:
                 Podjęcie uchwał:

- zmieniająca uchwałę w sprawie zmian w WPI Gminy Miłkowice ,

                - za – 10 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 0 głosów

Uchwała XXVII/137/2008 Rady Gminy Miłkowice  zmieniająca uchwałę w 
sprawie zmian w WPI Gminy Miłkowice została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu.

- zmiany w budżecie Gminy Miłkowice na rok 2008,

               - za – 10 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 0 głosów

Uchwała Nr XXVII/138  /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie zmian w 
budżecie gminy Miłkowice na rok 2008,została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu.

- zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Rzeszotary ,
               - za – 10 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 0 głosów

Uchwała Nr XXVII/139  /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie zatwierdzenia  
planu  Odnowy Miejscowości Rzeszotary  została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu.

- trybu rozliczenia dotacji z budżetu gminy Miłkowice  dla przedszkoli 
niepublicznych,

               - za – 9 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 1 głos ( radny D. Stachura)

Uchwała Nr XXVII/140  /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie trybu 
udzielania dotacji z budżetu gminy Miłkowice dla przedszkoli niepublicznych 
została podjęta większością głosów przy jednym wstrzymującym się i stanowi 
załącznik do protokołu.



-zasad udzielania i rozmiaru  zniżek godzin dla  nauczycieli , którym 
powierzono stanowisko kierownicze w szkołach publicznych Gminy Miłkowice 

               - za – 7 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 3 głosy ( radna B. Barełkowska, radny
                                                                    D.Stachura,A.Wiewiórka )

Uchwała Nr XXVII/141  /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie zasad 
udzielania i rozmiaru zniżek godzin dla nauczycieli , którym powierzono 
stanowisko kierownicze w szkołach publicznych Gminy Miłkowice ,została 
podjęta większością głosów przy 3 głosach wstrzymujących się  i stanowi 
załącznik do protokołu.

- określenie  tygodniowego  obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy  obowiązki  określone  dla stanowiska  o 
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin,

               - za – 10 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 0 głosów

Uchwała Nr XXVII/142  /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie określenie  
tygodniowego  obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli realizujących w 
ramach stosunku pracy  obowiązki  określone  dla stanowiska  o różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin została podjęta jednogłośnie i  
stanowi załącznik do protokołu.

- powołanie Komisji Rady Gminy ds. odznaczeń,
               - za – 9  głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 1 głos ( radny L. Kibler)

Uchwała Nr XXVII/143  /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie  powołania 
Komisji Rady Gminy ds. odznaczeń ,została podjęta większością głosów przy 
1 głosie wstrzymującym się i stanowi załącznik do protokołu.

- zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków obowiązujących na terenie gminy Miłkowice ,

               - za – 8  głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 2 głosy ( radny D. Stachura i 
                                                                    T. Matyszczak)



Uchwała Nr XXVII/144 /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie zatwierdzenia  
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  odprowadzenie ścieków 
obowiązujących na terenie gminy Miłkowice ,została podjęta większością 
głosów przy 2 głosach wstrzymujących się  i stanowi załącznik do protokołu.

- przyjęcia dotacji z WFOŚ i GW we Wrocławiu  z przeznaczeniem  na zadanie 
pn:  „ Działania edukacyjne wspierające wdrożenie systemu selektywnej zbiórki 
odpadów na terenie gminy  Miłkowice ,

               - za – 10 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 0 głosów

Uchwała Nr XXVII/145 /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie przyjęcia 
dotacji z WFOŚ i GW we Wrocławiu  z przeznaczeniem  na zadanie pn: 
„ Działania edukacyjne wspierające wdrożenie systemu selektywnej zbiórki  
odpadów na terenie gminy  Miłkowice ,została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu.

- zwolnienia z obowiązku zawarcia umowy dzierżawy w drodze przetargowej
               - za – 10 głosów
               - przeciw – 0 głosy 
               - wstrzymujących się – 0 głosów

Uchwała Nr XXVII/146 /2008 Rady Gminy  Miłkowice w sprawie zwolnienia  z 
obowiązku zawarcia umowy dzierżawy w drodze przetargowej, została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t 4:
                Odpowiedzi na interpelacje radnych:

Wójt Gminy Miłkowice udzielił  w miarę  możliwości  odpowiedzi  na złożone 
interpelacje przez radnych, które zostały przyjęte:
- sprawa p. Gieruszczak dotycząca zatruwania powietrza i wody- prowadzone są 
badania wody przez Wojewódzki Instytut Ochrony Środowiska,
-  sprawa  prowadzenia  działalności  gospodarczej  przez  p.  Wojtczaka  we  wsi 
Siedliska,  sprawa  również  jest  badana  przez  Starostwo  Powiatowe  Wydział 
Ochrony Środowiska, a działalność jest zarejestrowana w tut. rejestrze ewidencji 
działalności gospodarczej,
-  sprawa  częstotliwości  otwierania  rogatek  na  przejeździe  kolejowym  w 
Miłkowicach – wystąpi do Dyrekcji PKP we Wrocławiu,
-  wycinka  zakrzaczenia  dróg  na  zakrętach  na  terenie  gminy  –  usuwaniem 
zajmuje się systematycznie GZGK,



- ustawienie znaku zakazu parkowania i ograniczenia prędkości koło posesji p. 
Trojnackich i firmy regulacja pomp – wystąpimy z wnioskiem do Zarządu dróg 
Powiatowych,
- remont świetlicy wiejskiej w Jezierzanach – zostanie wykonana we własnym 
zakresie pracownikami gospodarczymi w miesiącu wrześniu,
-  droga  zostanie  wyrównana  w  kierunku  sołtysa  wsi  Jezierzany  i  kierunku 
jeziora,
- sprawa przejęcia parku we wsi Jakuszów – był złożony wniosek ale do chwili 
obecnej nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi – sprawę ponaglimy,
- sprawa terenu wokół jeziora Tatarak w Jakuszowie – był wniosek  ale jest 
negatywna decyzja ( brak pisemnych odpowiedzi na nasze pisma).

P u n k t 5:
                   Sprawy bieżące :

a) sprawa Komisariatu Policji w Miłkowicach:
         Przewodniczący Rady Gminy Miłkowice Tadeusz Gładysz poruszył 
sprawę  Komisariatu  Policji  w  Miłkowicach  zadając  pytanie  jak  ta  sprawę 
dalszego funkcjonowania tego komisariatu widzą władze policji.
            Zastępca Komendant Komisariatu Policji w Chojnowie p. Przemysław 
Kozioł  –  Komisariat  Policji  w  Miłkowicach  został   zlikwidowany  przez 
Komendę Wojewódzka w Legnicy , pozostał tylko jeden w Prochowicach. W 
Miłkowicach  pozostał  tylko  posterunek  w  którym  jest  zatrudniony 
posterunkowy – dzielnicowy p. K. Klimkowski, który w chwili obecnej pełni 
dyżury dorywczo. Stworzono etat dochodzeniowy-śledczy ( szukany w  całym 
kraju)  i  dwa etaty dzielnicowych  na posterunku w Miłkowicach .  W chwili 
obecnej  jesteśmy  na  etapie  reorganizacji  posterunku  jednak  jest  nadal  brak 
chętnych do pracy w tym zawodzie .
-  radny Władysław Nawrocki  – czy aż trzeba szukać tego dochodzeniowego 
śledczego w całym kraju a nie można zatrudnić osoby z naszego terenu.
      Zastępca  Komendant  Komisariatu  Policji  w Chojnowie p.  Przemysław 
Kozioł  –nikt  nie  chce  pracować   w  policji,  są  obecnie  duże  braki   osób 
(policjantów)  nawet  pracujących w terenie  a w miesiącu  czerwcu rozesłano 
ogłoszenia o naborze do policji i nie ma chętnych.

b)sprawa remontu dróg powiatowych na terenie gminy:

    Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Gładysz – w tamtej kadencji  liczyły 
się w Starostwie dwie gminy : Chojnów i Kunice a teraz  Legnickie Pole  a 
nasza biedna gmina zawsze jest pomijana  z tym usuwania poboczy , wycinania 
zakrzaczeń i czyszczenia studzienek nie mówiąc  remont nawierzchni asfaltowej 
dróg za wyjątkiem punktowego łatania dziur.   



        Starosta Powiatu Pan Jarosław Humenny poinformował ,że starostwo 
zakupiło zastaw  ( ciągnik +   urządzenie do ścinania poboczy) które pracuje 
obecnie  w  terenie  na  gminie  Prochowice  potem  będzie  w  gminach  Ruja, 
Krotoszyce , Legnickie Pole i Miłkowice . Jeżeli  gmina  Miłkowice zadeklaruje 
się ,że będzie odbierać ziemie z tych poboczy własnym transportem to możemy 
zaraz po Prochowicach przejść do gminy Miłkowice . W ciągu dwóch lat będzie 
można ściąć pobocza na wszystkich drogach powiatowych i  wówczas będzie 
można świadczyć usługi  ścinania poboczy na drogach gminnych. Zarząd Dróg 
Powiatowych w Legnicy otrzymał dofinansowanie  w celu poprawienia stanu 
nawierzchni dróg powiatowych. 
Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Gładysz zapewnił ,że gmina jest w stanie 
dać dwa komplety ciągnik z przyczepą do wywozu urobku ziemi z poboczy.
         W dalszej  swojej  wypowiedzi  poinformował  o  wymianie  instalacji 
sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu w Rzeszotarach oraz w sprawie remontu 
drogi powiatowej we wsi Siedliska , gdzie został wykonany projekt  na kwotę 
ok. 50.000 zł a całość zadania scalania przekazano około 200 tys. zł. Remonty 
są wykonywane  tylko te które zleca nam Zarząd Dróg Powiatowych zgodnie z 
opracowanymi kryteriami i podjętymi decyzjami i nie ma innych przesłanek.
          Dyrektor ZDP Legnica Maciej Dzięgielewski poinformował, że  trwają 
prace  w  sprawie  poprawienia   oznakowanie  na  drogach  powiatowych, 
oczyszczono skrzyżowanie  w miejscowości Rzeszotary , zlecono dostosowanie 
sygnalizacji  świetlnej  w  Rzeszotarach   dla  bezpieczeństwa  ludności  – 
wymieniono sterowniki.

c)  sprawa wydzielanych zapachów  z firmy p.  Gieruszczak i  zatruwania 
cieków wodnych, gdzie zostało podpisane  porozumienie :

Starosta Powiatu Pan Jarosław Humenny – poinformował ,że p. K. Maćkowski 
skierował  pismo  do  Starostwa  w  sprawie  EKO-GAS  Ewa  Gieruszczak  i 
ENERGIA Marek Gieruszczak – przedstawił  całość sprawy ( pismo kierowane 
do  inspektoratu  ochrony  środowiska  )  i  p.  Ewa  Gieruszczak  po  spełnieniu 
wszystkich warunków uzyskała stosowna decyzję na prowadzenie działalności 
w zakresie odzysku innych związków niebezpiecznych  dla środowiska i na to 
maja pozwolenie. W dalszej swojej wypowiedzi  stwierdził ,że jeżeli podmiot 
łamie to pozwolenie to należy przeprowadzić stosowna kontrolę i jak zostanie 
naruszona wydana decyzja  to zostanie na podmiot nałożona stosowna kara. W 
sprawie uciążliwych zapachów  trwają prace  w sprawie zbadania sprawy i na 
dzień dzisiejszy  jest  to emisja „niezorganizowana „ i  nie ma możliwości  jej 
zbadania , wiem ,że jest to uciążliwe  bo to śmierdzi i truje – jeżeli w chwili 
obecnej  podmiot wypełnia stosowane stosunki postanowienia  nie mamy prawa 
zabierać wydanej decyzji  i musimy  opierać się na ustaleniach WIOŚ – była 
kontrola  i stwierdzono :



- były beczki ( cysterny) otwarte oraz betonowy silos i dlatego szła emisja  w 
powietrze  .  Podmiot  został  zobowiązany   do  zabezpieczenia   tego  stanu   i 
otrzymaliśmy  od  niego  pismo  ,że   zalecenia  wykonał  potwierdzając  to 
zdjęciami.  Będziemy  prowadzić  kontrole  na  tej  posesji  podmiotu   raz  w 
tygodniu  w  tych  okresach  jak  piątek  ,  sobota  i  niedziela   ale  nie  możemy 
zabronić  prowadzenia  działalności  jest  obywatelem  polskim  i  jest  ustawa  o 
swobodzie  działalności  gospodarczej  i  może  wprowadzić  tylko  te  odpady  o 
kodzie 02,04.
        Pan Czesław Kapłun mieszkaniec gminy Miłkowice, reprezentujący zarząd 
Koła PZW Legnica Miasto – istnieje komitet protestacyjny , gdzie walczono z tą 
firmą od 2000 r. i wówczas osiągnięto  sukces  wstrzymano działalność tej firmy 
a ostatnio otrzymaliśmy pismo od służb Pana Starosty ,że zapach wydziela się z 
gnijącej trawy w rowach. Firma miała zezwolenia na mycie cystern statkowych i 
kolejowych.  Zignorowano  decyzje  negatywna  wydana  przez  Wójta  Gminy 
Miłkowice  .  W dalszej  swojej  wypowiedzi  nawiązał  do  interpelacji  radnego 
Piotra  Krawczyka   w  sprawie  zanieczyszczenia  rowu  przy  stacji  PKP  i 
rozsiewanego  stamtąd  fetoru  .  Zwrócił   uwagę  na  zagrożenie  dla  lokalnego 
środowiska   oraz  mieszkańców  wsi  Miłkowice  i  Siedlisk,  wynikające  z 
ponownego uruchomienia działalności przez firmę EKO-GAS . Firma ta już we 
wcześniejszych  latach   była  sprawca  niekontrolowanej  emisji  do  powietrza 
substancji  chemicznych  .  Po  licznych  społecznych  protestach  jej  działalność 
została przerwana . Aktualnie zostały wydane nowe decyzje przez starostwo , 
umożliwiające  wznowienie   działalności  i  natychmiast  pojawiły  się  te  same 
problemy. Korzystając z obecności na sesji Starosty Legnickiego  zapytał jakie 
korzyści formalne  ma z tej  działalności gmina , skoro firma zatrudnia tylko 
jedna osobę   z Miłkowic , a czynsz dzierżawny płaci dla PKP , jakie  korzyści 
wnosi starostwo, skoro jest to firma  jeleniogórska , a także dlaczego wydano 
decyzją wbrew negatywnej opinii władz gminnych. 
             Starosta nie udzielił konkretnych odpowiedzi na zadane pytania.
Pan Czesław Kapłun przedstawił obrazowo zagrożenia wynikające ze skażenia 
ściekami z rowu  rzeki Brochotka , a w następstwie tego pobierającego z niej 
wodę  wszystkich  miłkowickich  stawów  hodowlanych  .  Zwrócił  uwagę  na 
wyczuwalny  ostatnio  w  Miłkowicach   w  godzinach   wieczornych  bardzo 
nieprzyjemny zapach dolatujący od strony firmy EKO-GAS. Na zakończenie 
zaapelował  do  radnych  ,  władz  gminnych  i  starosty  w  imieniu  wędkarzy  i 
mieszkańców  o jak najszybsze rozwiązanie problemu i likwidacje   skażeń

         Rada Gminy  zobowiązuje Wójta Gminy Miłkowice  do ustalenia 
przyczyń skażenia rowu oraz   o jak najszybszą likwidację zanieczyszczeń . 
W razie  potwierdzenia  się  ,że  skażenie   powstało  w wyniku działalności 
firmy EKO-GAS należy zwrócić się do Starosty Powiatu o cofnięcie decyzji 
na prowadzenia tej działalności na terenie naszej gminy.



d) sprawy różne  
- sołtys wsi Kochlice  Piotr Żegiestowski :
                      a) dokończenie remontu drogi we wsi Kochlice,
                      b) uszkodzono „sztyce” koło nowego wybudowanego budynku,
- radny Sławomir Skoczek :
                        a) we wsi Gniewomirowice brak przystanku autobusowego – 
winien być postawiony na wysokości posesji sołtysa wsi.

       Obrady dwudziestej   sesji Rady Gminy w Miłkowicach w dniu 29 lipca 
2008 r. zostały zamknięte  o godz. 14.45
         Na tym protokół z obrad dwudziestej siódmej  sesji Rady Gminy w 
Miłkowicach został zakończony i po przeczytaniu podpisany.
  
      

Protokółowała:                                                                               
 
 Józefa Zawisza  
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